
Z A P I S N I K 
 

 sastavljen dana 07.11.2024. godine na sjednici Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Pčelica 
Bisag. 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran putem elektroničke 
pošte Pozivom KLASA: 601-01/24-01/142, URBROJ: 2186-181-24-1 od 05.11.2024. godine. 
 
 Sjednici su prisutni svi članovi Upravnog vijeća: 

1. Stjepan Šafran, predsjednik, 
2. Marija Šafran Tir, potpredsjednica, 
3. Marko Futač, voditelj zapisnika, 
4. Tamara Malunac, 
5. Andreja Podoljnjak. 

 
Ostali prisutni: 

1. Martina Hrupec, ravnateljica. 
 
Predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran otvara sjednicu, konstatira da postoji 

kvorum za donošenje pravovaljanih odluka i predlaže sljedeći dnevni red: 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća, 
2. Izmjene i dopune Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Pčelica Bisag, 
3. Ostala pitanja i prijedlozi. 

 
 Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 
 

Toč. 1) 
Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća 

 
 Nema primjedbi na zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 10.10.2024. godine. 
Predsjednik daje zapisnik sa sjednice održane 10.10.2024. godine na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 10.10.2024. godine 
je prihvaćen jednoglasno. 

 
Toč. 2) 

Izmjene i dopune Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Pčelica Bisag 
 
 Predsjednik podsjeća Vijeće da je člankom 51. Zakona o predškolskom odgoju i 
obrazovanju propisano da se na obračun plaće djelatnika dječjih vrtića primjenjuju propisi 
kojima se uređuju plaće zaposlenih u osnovnom školstvu. Ovim Izmjenama i dopunama  
Pravilnika plaće djelatnika u našem Vrtiću će se konačno uskladiti s plaćama u osnovnom 
školstvu. 
 Ravnateljica pojašnjava da se prijedlogom Izmjene i dopune Pravilnika povećavaju  
koeficijenti za obračun plaća. Radi o povećanju koeficijenata za oko 14%.  Ove Izmjene i 
dopune Pravilnika biti će objavljene na oglasnoj ploči Vrtića. 



 Predsjednik dodaje da će zbog ovog povećanja plaća biti potrebno i novo povećanje 
ekonomske cijene usluge Vrtića, najviše na teret Općine. U raspravi na ovu temu sudjeluju 
ravnateljica, predsjednik i potpredsjednica Marija Šafran Tir. 
 Vijećnica Tamara Malunac pita od kada će se primjenjivati novi koeficijenti. 
Predsjednik odgovara da će se novi koeficijenti primjenjivati za plaću za mjesec studeni. 
 Nema drugih pitanja ili primjedbi u vezi ove točke dnevnog reda pa predsjednik daje 
prijedlog Izmjena i dopuna Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Pčelica Bisag na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Izmjena i dopuna Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Pčelica Bisag 
na glasanje prihvaćena je jednoglasno. 
 

Toč. 3) 
Ostala pitanja i prijedlozi 

 
 Ravnateljica obavještava Vijeće da su započeli radovi na novom područnom dječjem 
vrtiću u Breznici te na igralištu Vrtića u Bisagu. 
 Ravnateljica predlaže i da se razmotri mogućnost da vrtić ne radi u blagdansko vrijeme 
(24. i 27. prosinca) zbog malog broja djece. U vezi toga provesti će se anketa među 
roditeljima. Vrtić će raditi normalno ako se znatan broj roditelja izjasni da im treba usluga 
Vrtića i u to vrijeme. Potpredsjednica Marija Šafran Tir i vijećnica Andreja Podoljnjak se 
generalno slažu s prijedlogom, osim ako netko od roditelja nema drugu mogućnost 
zbrinjavanja svoje djece. 
 Predsjednik iznosi da odgojitelji u Vrtiću više nisu sindikata te pita vijećnicu Tamaru 
Malunac kao predstavnicu djelatnika o razlogu za to. Vijećnica Tamara Malunac odgovara da 
je tako bilo odlučeno, a presudno je bilo bolovanja sindikalne povjerenice za koju nije 
dogovorena zamjena. 
 U raspravi o radu sindikata i sindikalne povjerenice sudjeluju predsjednik, ravnateljica 
i vijećnica Tamara Malunac. 
 U raspravi o poslovima odgojitelja i radnom vremenu odgojitelja (za neposredan rad s 
djecom, za popunjavanje dokumentacije i za pauzu) sudjeluju predsjednik, ravnateljica i 
vijećnica Tamara Malunac.  
 
 Dovršeno u 19:00 sati. 
 
 
Voditelj zapisnika            Predsjednik 
    Marko Futač        Upravnog vijeća 
            Stjepan Šafran 


